
Zápis č. 12 ze schůze Zastupitelstva obce Rokytňany,

která se konala dne 5.12.2023

Přítomni:

M. Hrušová.J. Sacherová, B.Hanuš,  S.Chaloupecký, J.Calvittiová,

Omluveni:

R.Calvitti, M.Kužel

Program:

- plnění úkolů z minulého zastupitelstva

- návrh rozpočtu na rok 2024

- návrh střednědobého výhledu na 2025 – 2027

- plán práce a plán akcí na rok 2024

- zpráva starostky o vyřízené korespondenci

- diskuse

Starostka M. Hrušová zahájila schůzi a uvítala přítomné. Návrh programu byl schválen všemi 
přítomnými členy OZ. Ověřovatelem zápisu schválen S.Chaloupecký .

Kontrola plnění úkolů z minulé schůze

1. Nadále dohlížet na provoz vodovodu. Kontrolou provozu vodovodu bylo opět zjištěno
nadlimitní množství pesticidů – na přítoku do ATS žádné, v komorách ATS zjištěny.
Zatím se neví, jakým způsobem by se mohlo dostat do nádrží. Dodavatel tvrdí, že to
technicky není možné.  Bude provedeno vyčištění nádrží a potom bude stanoven další
postup. M.Hrušová

2. Zajistit součinnost při realizaci systému domácích čistíren odpadních vod –  probíhá
řízení o stavební povolení - M.Hrušová

3. Zajistit  dodržování  předpisů  při  těžbě  dřeva  v  součinnosti  s  LČR –   úkol  trvalý.
S.Chaloupecký

4. Zajistit součinnost obce při revizi katastru nemovitostí – trvá, zatím žádné požadavky 
ze strany Katastru nemovitostí. M.Hrušová



5. Mikulášská nadílka a vítání občánků proběhlo, poděkování všem zúčastněným. Akce 
měla dobrý ohlas.

6. Připravit plán postupné rekonstrukce kanalizace – úkol trvá – záleží na finanční situaci
obce – B.Hanuš, S.Chaloupecký

7. Průběžně regulovat provoz veřejného osvětlení tak, aby doba svícení odpovídala délce
dne – HR M.Kužel – DR S.Chaloupecký

8. Smlouva  s  Diakonií  Broumov  uzavřena,  kontejnery  jsou  na  určených  místech.
Zastupitelstvo vyzývá občany, aby při ukládání textilu respektovali pokyny uvedené
na nálepkách .

9. Vystoupení ze Sdružení místních samospráv bylo realizováno.

Návrh rozpočtu na rok 2024 a dlouhodobého výhledu na léta 2025 – 2027

Návrh obou dokumentů  je  zveřejněn  na  úřední  desce.  Nutno  konstatovat,  že  zatím nelze
kvalifikovaně odhadnout výhled na příští léta – vzhledem k tomu, že zatím není známo, jaký
dopad bude mít do rozpočtu konsolidační balíček vlády (rozpočtové určení daní) na straně
příjmů a akce DČOV na straně výdajů. Po vyjasnění bude řešeno rozpočtovým opatřením.
Pokud se jedná předpoklad skutečného čerpání za rok 2023 – příjmy za odpady činily 153850
Kč, zatímco předpokládané výdaje budou 300000 Kč a pro příští rok bude zase Compag ceny
navyšovat. U vodného také obec hodně v roce 2023 doplácela – příjem 121788 Kč, výdaje
242000 Kč. Zde bude nutno přistoupit k navýšení sazby za vodné, pro rok 2024 vychází sazba
na  35  Kč/m3  –  hlasováno  5  pro.  Veřejné  osvětlení  navzdory  úspornému  režimu  činilo
302000 Kč. Příznivou položkou je provoz občerstvení na hřišti – příjmy 113274 Kč, výdaje
na nákup zboží 63656 Kč. Zde je však nutno uvést, že zde byly další výdaje na mzdu obsluhy,
el.energii,  vodné. I přesto lze však konstatovat, že provoz obec nemusí dotovat. Na dětské
akce bylo vynaloženo 40345 Kč, příjem činil 10200 Kč (4000 Kč dotace Mariánské zahrady,
zbytek  dobrovolné  vstupné).  Pokud  se  týká  platů  zastupitelstva  byl  vydán  předpis
ministerstva, který platy stanoví. V naší obci by navýšení podle tohoto předpisu činilo 400000
Kč, které by však musely jít  pouze z našeho rozpočtu, což si obec nemůže dovolit.  Proto
přistoupí k valorizaci pouze o 20 %  (starostka 22025 Kč, místostarosta 11261 Kč, zastupitelé
1458 Kč) - hlasováno 5 pro

Zpráva o vyřízené korespondenci

• Podána informace o návrhu smlouvy s EKO-COM o spolupráci při třídění odpadů –
obec bude dostávat odměnu za třídění – hlasováno 5 pro

• Informace o stavu při výstavbě DČOV (Brezani, Jandová, Šoltys)

• Informace o dražební vyhlášce (zveřejněna na úřední desce)

• Jednání  ohledně  cesty  p.č.  1036  v  k.ú.  Horní  Rokytňany.  Tato  cesta  se  nebude
upravovat, všichni zde bydlící mají přístup na pozemek ze stávající cesty. Obec bude
vynakládat prostředky pouze na cesty, které jsou  jediným přístupem k nemovitostem
– hlasováno 5 pro



• Předložen  návrh  uzavření  DPP  dle  nových  předpisů:  R.Calvitti,  J.Calvittiová,
S.Chaloupecký, M.Kužel, B.Hanuš, J.Sacherová + ing.Vališka hlasováno 5 pro

• Stanovena inventurní komise ve složení J.Sacherová, B.Hanuš, S.Chaloupecký

Návrh plánu práce na rok 2024

oprava kanalizace, oprava cest a veřejných prostranství po zimním období,nátěry na hřišti,
pískování hřiště, úprava pod houpačkou, revitalizace návse – schválení ev. doplnění proběhne
na příštím zastupitelstvu

Plán kulturních akcí na rok 2024

Obec opět plánuje tradiční akce – karneval, dětský den, nohejbal, rozloučení s prázdninami,
posvícení,  vítání občánku a Mikuláš. Termíny budou upřesněny v příštím zastupitelstvu –
karneval bude 24.2.2024.

Pokud se týká provozu hřiště zvažuje obec pronájem občerstvení – bude zveřejněno na FB
obce.

U S N E S E N Í   Č.  12

Obecní zastupitelstvo schvaluje

1. Uzavření smlouvy o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru
do obecního  systému odpadového hospodářství  s  firmou EKO-COM a.s.,  IČO 25134701,
Praha 4, Na Pankráci 1685 vč. zmocnění firmy Compag Mladá Boleslav s.r.o k administrativě
smlouvy vyplývající z této smlouvy.

2. Sazbu vodného od 1.1.2024 ve výši 35 Kč/m3

3. Valorizace platů zastupitelů – zastupitelé 1458 Kč, starostka 22025 Kč, místostarosta 11261 
Kč

4. Uzavření DPP – J.Sacherová, R.Calvitti, S.Chaloupecký, J.Calvittiová, M.Kužel, B.Hanuš

Obecní zastupitelstvo bere na vědomí:

1. Zprávu starostky o vyřízené korespondenci

Obecní zastupitelstvo ukládá

1. Nadále dohlížet na provoz vodovodu – M.Hrušová

2. Zajistit  součinnost  při  realizaci  systému  domácích  čistíren  odpadních  vod  –
M.Hrušová

3. Zajistit dodržování předpisů při těžbě dřeva v součinnosti s LČR – S.Chaloupecký

4. Zajistit součinnost obce při revizi katastru nemovitostí – M.Hrušová



5. Připravit plán práce a plán akcí na rok 2024– všichni zastupitelé

6. Průběžně regulovat provoz veřejného osvětlení tak, aby doba svícení odpovídala délce
dne – HR M.Kužel – DR S.Chaloupecký

7. Uzavřít smlouvu s EKO-COM  a.s.– M.Hrušová

8. Provést inventuru majetku obce – J.Sacherová, S.Chaloupecký, B.Hanuš

9. Uzavřít DPP se zastupiteli podle nových předpisů – M.Hrušová

Hlasováno –  5 pro – usnesení bylo schváleno

Starostka poděkovala přítomným a v 18.30 hod schůzi ukončila. Příští zastupitelstvo 
21.12.2023 v 17.00 hod – schválení rozpočtu na rok 2024.

Zapsala Ověřil


